
Epidemiudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 17. maj 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

EPI alm. del

Samrådsspørgsmål AK
Ministeren bedes oplyse, hvornår ministeren gjorde statsministeren opmærksom på, at
man havde fravalgt lyntest på plejehjem, og altså ikke agerede som statsministeren ved
flere lejligheder har givet udtryk for over for danskerne, nemlig at regeringen ville indføre
lyntest af plejepersonale?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V).

På udvalgets vegne
Stinus Lindgreen
formand
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